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Kainuun edunajamisen ajankohtaiskatsauksen tarkoituksena on 
arvioida Kainuun aluekehityksen tilannekuvaa sekä käydä 
keskustelua maakunnan edunajamista koskevista asioista. 
 
Tämän asian käsittelyn aikana kokoukseen osallistuvat 
kutsuttuina asiantuntijoina kansanedustajat Merja Kyllönen, 
Tuomas Kettunen ja Raimo Piirainen sekä Vihreiden puolue-
valtuuskunnan puheenjohtaja Silja Keränen, Kainuun ELY-
keskuksen ylijohtaja Jaana Korhonen, Kainuun TE-toimiston 
johtaja Pauli Piilma, Kainuun hyvinvointialueen valmistelujohtaja 
Timo Korhonen ja Kainuun hyvinvointialueen johtaja Jukka 
Lindberg. 
 
1) Kainuun hyvinvointialueen valmistelun 

ajankohtaiskatsaus 
 

Kainuun hyvinvointialueen valmistelujohtaja Timo Korhonen ja 
johtaja Jukka Lindberg alustavat asiasta.  
 
Hyvinvointialuetta koskevat hallitusohjelmatavoitteet ja muu 
edunajaminen. 
 
2)  Liikenneasioiden ajankohtaiset 

 
Raportti Tervan Tie ry:n järjestämästä seminaarista, johon 
ministeri Harakka osallistui.  
 
Pohjois-Pohjanmaan ELY-keskuksen päätös lopettaa 
ostopalvelujen hankinta Kajaanin lentokentän yhteyksille ensi 
vuonna. Asiasta on järjestetty yhteispalaveri ELY:n, kuntien ja 
matkailuväen kesken. Jatkotoimenpiteitä valmistellaan. 
 
Lentoliikenne Kajaaniin käynnistyy 30.10.2022 alkaen. 
Lentoliikenteen pysyvyyden turvaamiseen liittyvät toimenpiteet. 
 
Itäisen Suomen ratayhteyksiin liittyvä valmistelu. 
 
3) Maakunnan liittojen rooli TE2024-uudistuksessa 

 
Lakiesitys TE-palvelut 2024 -uudistuksesta on edennyt 
eduskunnan käsittelyyn. 
 
Maakuntajohtajien kokoukselle on esitetty kooste te-uudistuksen 
tilanteesta ja maakunnan liittojen roolista eri maakunnissa.  

 
4) Asiantuntijoiden ajankohtaiskatsaukset 

 
5) Muut mahdolliset ajankohtaiset kysymykset 
 



 
Lisätietoja maakuntajohtaja Pentti Maliselta, puh. 044 797 0197 
tai sähköpostitse osoitteella etunimi.sukunimi@kainuunliitto.fi 
 

Maakuntajohtajan ehdotus  
  

Maakuntahallitus merkitsee tiedoksi saamansa informaation ja 
käy asiakohtiin liittyvää evästyskeskustelua. 
 

Maakuntahallituksen päätös  
  
 Käydyn keskustelun jälkeen maakuntahallitus hyväksyi 

maakuntajohtajan ehdotuksen. 
 
Merkittiin, että maakuntahallitus päätti kohtaan 2 liittyen 
valtuuttaa maakuntahallituksen puheenjohtajan ja 
maakuntajohtajan allekirjoittamaan Itä-Suomen maakuntien 
yhteisen kannanoton Päijät-Hämeen julkisuuteen tuomaan 
esitykseen idän suunnan raideyhteyksistä. 
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